
Årsmøte i Slevik vel  

Friedheim  

Onsdag 9. mars 2016 kl. 18.00 
 

 

 
Forslag b) 

 

Forslagsstiller: styret 

 

Styret ønsker å få årsmøtets tillatelse til å utrede muligheten for å endre på 

rominndelingen /oppgradere på Friedheim. 

 

Årsmøtet har tidligere gitt styre i oppgave å jobbe for at flere skal benytte seg av 

Friedheim, både av Sleviks beboere, og andre som vil leie den fantastiske 

plassen vår. Det er også gjentatte ganger blitt oppfordret til å få flere unge til å 

bruke Friedheim. 

For å få til dette, tror styret det må gjøres noen endringer. 

 

Det viser seg også gang på gang at spiserommet på Friedheim er for lite til å 

romme flere selskaper. Blant annet «lageret» og gangen er plass som utnyttes 

minimalt.  

 

Styret ønsker å se på muligheter for å utbedre dette. 

 

Før en eventuell endring utføres, skal det legges frem og vedtas på årsmøte. 

 

Innstilling: 

 

Styret utreder mulighetene og kostnadene rundt en ny rominndeling på 

Friedheim.   

 

 

Styret i Slevik Vel  
 


